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Lublin, dnia 9 września 2020 r.. 

Pan 
Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Pana 
Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja 
w sprawie montażu wind w przychodniach zdrowia usytuowanych w budynkach 

będących w zasobach gminy Lublin. 

Zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o rozważenie możliwości montażu wind 
w przychodniach zdrowia, które znajdują się w zasobach gminy Lublin a podnajmowane 
są lekarzom na prowadzenie przychodni. 

Wynajmujący lokale użytkowe z przeznaczeniem na prowadzenie przychodni 
lekarskich od lat wnioskują o montaż wind osobowych, szczególnie w tych budynkach 
gdzie gabinety lekarskie znajdują się na I piętrze. Dla wielu starszych i chorych pacjentów 
dotarcie do gabinetu lekarskiego jest bardzo uciążliwe, a czasami niemożliwe. 

Z informacji, które posiadam, w naszym kraju realizowane są programy 
umożliwiające finansowanie zakupu i montażu windy osobowej w instytucjach publicznych. 
Takie rozwiązanie jest oczekiwane przede wszystkim przez pacjentów, którzy będą mogli 
swobodnie dotrzeć do lekarzy specjalistów. 

Proszę o poinformowanie mnie o zajętym stanowisku w przedłożonej sprawie. 
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